



MEDIA RELEASE

Lambert & Murray Finish First at Selection Event

Winter National Team Selection Event / Épreuve de sélection de l'équipe nationale de l'hiver
Gold Medalists / Médillés d'or



SHERWOOD PARK, AB (February 11, 2024) - Quebec's Samuel Murray and Frédérique Lambert are the winners in the men's and women's open singles divisions at the National Team Selection Event that is being held in Sherwood Park, Alberta from February 9 to 11, 2024. Murray (Baie-Comeau) and Lambert (Montréal) are the top ranked male and female athletes in Canada and the defending national champions in both singles and doubles.

In the men's open singles division Murray faced Kurtis Cullen of Brandon, MB, winning 11-4, 10-12, 11-4, 11-3. Lambert played Juliette Parent of Saint-Jacques, QC in the women's open final winning, 11-5, 11-7, 11-7.

Christine Keay of New Westminster, BC won bronze after defeating Danielle Ramsay of Saskatoon, SK with scores of 10-12, 11-7, 11-9, 11-6. Nathan Jauvin (Terrebonne, QC) defeated Conrad Cole (Hamilton, ON) in the men's open bronze medal match with scores of 4-11, 11-7, 11-5, 11-4.

Jauvin and Cole shook up the field on Friday in the Men's Open quarterfinals. Cole who was seeded 12th, knocked out the 4th seed Lee Connell (Saskatoon, SK). Jauvin, who was seeded 7th also caused an upset, defeating the 3rd seed Trevor Webb (London, ON).

The results of the tournament will be used towards the selection of the team that will represent Canada at the upcoming Pan American Championships being held in Guatemala City, Guatemala in March. Results will also count towards selection to the 2024 World Championships team.

Final Placement

Men's Open Singles

1. Samuel Murray (Baie-Comeau, QC)
2. Kurtis Cullen (Brandon, MB)
3. Nathan Jauvin (Terrebonne, QC)
4. Conrad Cole (Hamilton, ON)
5. Trevor Webb (London, ON)
6. Lee Connell (Saskatoon, SK)

6. Lee Connen (Saskatoon, SK)
7. Jeff Buller (Grande Prairie, AB)
8. Leyton Gouldie (Brandon, MB)
9. Christian Pocsai (New Hamburg, ON)
10. Ian Frattinger (Martensville, SK)
11. Tanner Mattson (Burnaby, BC)
12. Michael Leduc (Baie-Comeau, QC)
13. Devin Halko (Edmonton, AB)
14. Noah McEwen (Sherwood Park, AB)
15. Steven Dyck (Edmonton, AB)
16. Tanner Prentice (Macrorie, SK)

Women's Open Singles

1. Frédérique Lambert (Montréal, QC)
2. Juliette Parent (Saint-Jacques, QC)
3. Christine Keay (New Westminster, BC)
4. Danielle Ramsay (Saskatoon, SK)
5. Marjolaine Parent (Saint-Jacques, QC)
6. Michèle Morissette (Baie-Comeau, QC)
7. Cassie Prentice (Delisle, SK)
8. Alexis Iwaasa (Edmonton, AB)
9. Chloé Jauvin (Terrebonne, QC)
10. Ofelia Wilsam (Repentigny, QC)

Draws and results: <https://bit.ly/3SAoLD8>

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the national governing body for the sport of racquetball in the country. Committed to promoting and developing racquetball from grassroots to elite levels, Racquetball Canada aims to foster participation, organize national and international competitions, and advance the sports growth across the country. Join our community.

For more information please contact:

Jan Hanson

Communications, Diversity & Safe Sport Director
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422



COMMUNIQUE

Lambert et Murray remportent le tournoi de sélection

Winter National Team Selection Event / Épreuve de sélection de l'équipe nationale de l'hiver

Gold Medalists / Médaillés d'or



Sam Murray

Frédérique Lambert

SHERWOOD PARK, AB (11 février 2024) - Sam Murray et Frédérique Lambert, du Québec, sont les gagnants du simple masculin et féminin open du tournoi de sélection de l'équipe nationale qui a lieu à Sherwood Park, en Alberta, du 9 au 11 février 2024. Murray (de Baie-Comeau) et Lambert (de Montréal) sont en tête du classement national du côté des hommes et des femmes respectivement et sont également les champions canadiens en titre en simple et en double.

En simple masculin élite, Murray a vaincu son adversaire, Kurtis Cullen, de Brandon (MB), par la marque de 11-4, 10-12, 11-4 et 11-3. Lambert affrontait Juliette Parent, de Saint-Jacques (QC), dans la finale du simple féminin, et a remporté le duel par la marque de 11-5, 11-7 et 11-7.

Christine Keay, de New Westminster (C.-B.), a gagné le bronze en l'emportant contre Danielle Ramsay, de Saskatoon (SK), par la marque de 10-12, 11-7, 11-9 et 11-6. Nathan Jauvin, de Terrebonne (QC), a remporté son match contre Conrad Cole, de Hamilton (ON), pour gagner la médaille de bronze du simple masculin par la marque de 4-11, 11-7, 11-5 et 11-4.

Jauvin et Cole ont causé des surprises vendredi dans les quarts de finale du simple masculin élite. Cole, qui était la 12e tête de série, a vaincu la 4e tête de série Lee Connell, de Saskatoon (SK). Et Jauvin, qui était la 7e tête de série, a renversé la 3e tête de série Trevor Webb, de London (ON).

Les résultats du tournoi seront utilisés pour effectuer la sélection de l'équipe qui représentera le Canada au Championnat panaméricain qui aura lieu à Guatemala City, au Guatemala, en mars. Les résultats seront également utilisés pour la sélection de l'équipe pour le Championnat du monde de 2024.

Classement final

Simple open masculin

1. Samuel Murray (Baie-Comeau, QC)
2. Kurtis Cullen (Brandon, MB)
3. Nathan Jauvin (Terrebonne, QC)
4. Conrad Cole (Hamilton, ON)
5. Trevor Webb (London, ON)
6. Lee Connell (Saskatoon, SK)
7. Jeff Buller (Grande Prairie, AB)
8. Leyton Gouldie (Brandon, MB)
9. Christian Pocsai (New Hamburg, ON)
10. Ian Frattinger (Martensville, SK)
11. Tanner Mattson (Burnaby, BC)
12. Michael Leduc (Baie-Comeau, QC)
13. Devin Halko (Edmonton, AB)
14. Noah McEwen (Sherwood Park, AB)
15. Steven Dyck (Edmonton, AB)
16. Tanner Prentice (Macrorie, SK)

Simple open féminin

1. Frédérique Lambert (Montréal, QC)
2. Juliette Parent (Saint-Jacques, QC)
3. Christine Keay (New Westminster, BC)
4. Danielle Ramsay (Saskatoon, SK)
5. Marjolaine Parent (Saint-Jacques, QC)
6. Michèle Morissette (Baie-Comeau, QC)
7. Cassie Prentice (Delisle, SK)
8. Alexis Iwaasa (Edmonton, AB)
9. Chloé Jauvin (Terrebonne, QC)
10. Ofelia Wilscam (Repentigny, QC)

Tirages et résultats: <https://bit.ly/3SAoLD8>

About Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

Pour plus d'informations, veuillez contacter :